
Krajevna skupnost Žabja vas
Šentjernejska cesta 10
8000 Novo mesto

Novo mesto, 12.9.2023

Zadeva:

Zapisnik 5. redne seje Sveta KS Žabja vas, z dne 12.9.2023, v prostorih KS Žabja vas.

Prisotni: Marta Medle, Matija Šega, Emil Pureber, Alenka Šercelj, Robert France in Neja
Luzar

Odsotni: Andreja Kastelic

Dnevni red:

1. Povzetek dogodka - Sosed vabi soseda
2. Elektrika na igrišču
3. Pooblastilo za dvig pošte
4. Širitev Agroservisa
5. Sofinanciranje - 2x prikazovalnik hitrosti
6. Problematika Kandijske ceste
7. Problematika Knafelčeve ulice
8. Dogajanje v Domu KS
9. Peš pot proti ZNCju
10. Košnja zelenice Pot na Gorjance
11. Odstranitev robnikov - DRSI
12. Smetnjaki - Drejčetova pot + širše
13. Glasilo
14. Prioritetni projekti v KS
15. Razno



Ad1: Povzetek dogodka - Sosed vabi soseda

- Stroški
- SAZAS in IPF
- Zahvala donatorjem
- Zahvala nastopajočim

Ad2: Elektrika na igrišču

Elektrika (mogoče tudi voda) na igrišču - samo omarica za izvedbo dogodkov - prvi stiki in
priprava dokumentacije - ocena stroškov za elektro energetsko soglasje.

DOPIS: 14.9. je bil poslan dopis na Elektro Ljubljana in začetek pogovorov.

Ad3: Pooblastilo za dvig pošte

Zaradi težav pri prevzemanju poštnih pošiljk se predlaga pooblastilo, ki ga potrjujemo člani
sveta KS. Pooblastilo za prevzem pošiljk se predlaga da imata tajnik in predsednik.

Sklep: vsi prisotni potrjujemo, da pošto v imenu KS Žabja vas dviguje tajnica Neja Luzar in
predsednik Matija Šega.

Ad4: Širitev Agroservisa

Na Svet KS so se glede napovedanega projekta obrnili številni krajani. Sosedje, ki so
stranka v postopku omenjenega projekta. Točke, ki motijo krajane:

- višina trgovskega objekta - 10m
- 5 kom 8m visokih silosov - ne ve se vsebine - strah pred smradom
- povečano število tovornjakov v neposredni bližini hiš
- gradnja objekta visoko v skalnato pobočje - tresenje in poškodbe na obstoječih

objektih v bližini

Sklep: Poskušamo dogovoriti posvetovalni sestanek. Da investitor in projektant podata
dodatne informacije, da se pojasni krajanom kaj se bo delalo. Se s tem ovrže morebitne
neutemeljene skrbi oz. se diskutira o tematiki z namenom iskanja najboljše rešitve za
vpletene.

DOPIS: Na odgovorne v KZ Trebnje Krka je bil 14.9. poslan dopis o izvedbi posvetovalnega
sestanka.

DOPIS2: Posvetovalni sestanek je bil izveden 27.9. v domu KS s strani arhitektne, direktorja
Agroservisa in vpletenih sosedov. Predstavljeni so bili argumenti z obeh strani. Pričakuje se,
da se bo upoštevalo tudi želje in smernice sosedo.

Ad5: Sofinanciranje - 2x prikazovalnik hitrosti

Posredovana so bila povpraševanja za nakup dodatnih dveh prikazovalnikov hitrosti. Tokrat
brez solarnega panela, saj se bodo prikazovalniki montirali na javno razsvetljavo.



Na podlagi prispelih ponudb se izbere najcenejšega ponudnika ter projekt investiranja izpelje
preko sofinanciranja MO NM.

DOPIS: Po pogovorih z odgovornimi na MO NM je bil oddan razpis za sofinanciranje enega
prikazovalnika hitrosti, za ulico Na Lazu oz. bo omenjeni prikazovalnik premičen, za
določene najbolj kritične lokacije po KS.

Ad6: Problematika Kandijske ceste

● Meteorne vode
○ Voda iz ceste, ponikalnica na zemljišču DRSI
○ Mulda po levi strani ceste je bila včasih večja - trenutna ne pobira vode s

cest, ki steče v hiše
○ Ponikalnica - potrebna čiščenja

● Kolesarska steza
○ potrebna varnostna ograja ob cesti
○ Prestavitev znaka samo za kolesarje - ter dodatek za hišne številke - na

začetek ulice
○ Dovoz iz Belokranjske ceste - nevarno - kaj lahko naredimo na hitro?

prometni znaki, talne označbe
● Košnja brežine - Žibertov hrib
● Eko otok

○ Dodati smetnjaka za steklo in/ali papir 360l
● Zapuščen objekt - zbirališče migrantov - dopis lastniku, da je potrebno rušenje - če ni

resnega namena trženja objekta, objekt je nevaren in naj se ga poruši.

DOPIS: 14.9. naslovljen dopis s problematiko in predlogi rešitev na odgovorne na MO NM.

DOPIS2: 14.9. naslovljen dopis s problematiko smetnjakov naslovljen na odgovorne na
Komunali NM.

DOPIS3: 28.9. dogovor s Komunala NM za namestitev manjšega zabojnika za papir.

Ad7: Problematika Knafelčeve ulice

● priloga - skica - zemljišče, ki ga bo KZ Krka Trebnje prenesla na MO Novo mesto
● Zahteva sosedov je, da se na zemljišču NE dovoli parkiranja, saj zemljišče

predstavlja njihovo dostopno pot do objektov.
● Na zemljišču je tudi ekološki otok, ki ga bo potrebno uredit, vendar zemljišče naj bo

kategorizirano kot cestišče.
● Dopis Dularju, da se kategorizira kot cestišče

DOPIS: G. Dular - poizvedovanje o stanju prenosa zemljišča in nadaljnjih planih z njim. Prav
tako je bila predstavljena skrb krajanov, da se zemljišče kategorizira kot cesta ter se s tem
še vedno omogoči nemoten dostop do hiš.

DOPIS2: Opravljeni telefonski klici in mail na 3 oddelke, ki se ukvarjajo z omenjeno
problematiko na MO NM. Odgovor odgovornih še čakamo.



Ad8: Dogajanje v Domu KS

● Predavanje o ločevanju odpadkov - Komunala NM - plakati + objave na socialnih
omrežjih - 7.10.2023

● Termin - šiviljske delavnice - Katja Luzar - terminska uskladitev - so dobile drug
prostor.

● Herbalife - meritve življenjskih funkcij in predavanje o zdravem načinu življenja -
oktober 2023 - natančen termin še postavimo.

● Praznik KS Žabja vas 27.5. - kaj je razlog tega datuma ostaja neznanka.
● Meritve - Robi in Marta + prikaz oživljanja z defibrilatorjem - termin dogodka se še

postavi.

Ad9: Peš pot proti ZNCju

- potreben prenos zemljišča na MO NM
- kasneje projektiranje in izvedba - Stanislava Bijelajac - MO NM.

Ad10: Košnja zelenice Pot na Gorjance

● Potreben dogovor z DRSI, saj gre za njihovo zemljišče.
● Po dogovorih infomracija, da za košnjo skrbi CGP - poslan dopis, da se stopi v

kontakt, dobi odgovorne in dogovori opcije, da kosijo tudi to lokacijo.

Ad11: Odstranitev robnikov - DRSI

- Dogovorjeno z MO NM - za termin se samo odda vloga.
- zemljišče kjer so robniki je od DRSIja - potrebno dobiti tudi njihovo dovoljenje
- Zajmi je pripravljen robnike odstranit - odrezat in odpeljat ter pustit utrjeno bankino.

Ad12: Smetnjaki - Drejčetova pot + širše

● Otoki brez soglasij na privatnem zemljišču
● Sestanek na Komunali - pilotni projekt
● Sestanek na lokaciji na dan predavanja
● Dodatna lokacija smetnjakov, na mestu občinskega zemljišča - ogled, sestanek in

dogovor o tem ali je možno postaviti dodaten manjši eko otok.

Ad13: Glasilo

● Dogovor o tematikah, ki bodo vključene v glasilo.

Ad14: Prioritetni projekti v KS

1. Ureditev semaforiziranega križišča - Žabja vas
2. Ureditev Šentjernejske ceste
3. Avtocesta in navezovalna cesta na trasi preko Žabje vasi
4. Belokranjska cesta - pri Hotelu Belokranjec, dostop kolesarske steze na cesto
5. Ekološki otoki - ureditev in ozaveščanje prebivalcev o ločevanju odpadkov
6. Knafelčeva ulica - Dotrajani jaški in okolica jaškov na cestišču + prometna

signalizacija z jasno usmeritvijo tujcev iz Petrola



7. Knafelčeva ulica ob Šentjernejski cesti, odstranitev robnikov in ureditev - redna
košnja zelenice ob cesti + table da je potrebno pobirati kakce za psi

8. Rekonstrukcija Lobetove ulice z vso infrastrukturo
9. Umirjanje prometa na vseh ulicah - rekonstrukcije ali spre embe odsekov, talna

signalizacija, prometni znaki…
10. Urejanje/vzdrževanje igrišča - elektrika, sprotna popravila ograj, več klopi z nasloni,

pogostejša košnja
11. Klančina pri Kosovi hiši - robnik na pločnik nima klančine, stopnice, sanacija in prepis
12. Ureditev zgornjega nadstropja doma KS - fazno. Matevž
13. Meteorne vode na Kandijski cesti - iz nove kolesarske steze in ceste
14. Pot na Gorjance - Klimatske naprave, nape in prezračevanje - vonjave in nenehen

ropot iz ZNCja
15. Na Tratah - konec ulice, posedanje kanalizacije, smrad
16. Nadzemni elektro vodi - ureditev pod zemljo
17. Transformatorske postaje - sončni kolektorji.
18. Avšičeva ulica - parkiranje kamionov
19. Umirjanje prometa na vseh ulicah - rekonstrukcije ali spremembe odsekov, talna

signalizacija, prometni znaki…
20. Dodatni prikazovalniki hitrosti
21. Ostajanje meteorne vode na krožni ulici - Avšičeva ulica
22. Zaključek Knafelčeve ulice
23. Zaključek Avšičeve ulice - prenos cestišča na občino

Projekte posredujemo v kabinet župana in dogovorimo sestanek s svetom KS, da
dogovorimo o možnostih, ki jih lahko kot svet KS doprinesemo k reševanju posameznih točk.

DOPIS: dopis na kabinet župana 14.9. vse točke plus dogovor za termin sestanka

DOPIS2: s kabineta župana so sporočili, da so točke prejeli in jih obdelujejo. V kratkem
pričakujemo odgovore na posamezne točke in dogovorimo termin sestanka.

Ad15: Razno

- Majice Sosed vabi soseda - izdelamo nekaj dodatnih, za posebne priložnosti?
- V sredo, 20. 9. 2023, imamo ob 15.30 na Osnovni šoli Grm kratko predstavitev idejne

zasnove za prenovo šolskega igrišča. - Sestanka se udeleživa Robert France in
Matija Šega.

DOPIS: na sestanku so predstavili obnovo igrišča in deloma okolice šole, ki jo obiskujejo tudi
otroci iz KS Žabja vas. Največji problem pri tem je v zastarelem komunalnem sistemu, ki je
pred obnovo nujno potreben spremembe. Kot KS bomo na MO NM naslovili dopis, da se
izvedejo aktivnosti na tem področju.

- Stroškovnik - obnova zgornjega dela objekta Dom KS.

Zapisal: Matija Šega, predsednik Sveta KS Žabja vas


